
Onderscheidend door veelzijdigheid 
Veel ondernemers noemen hun organisatie uniek. Maar daar hoef je 
bij Reinier Wolfs niet mee aan te komen. “Een bouwer die dat be-
weert, liegt. Er zijn zesduizend bouwondernemingen in Nederland, 
dus uniek zijn is simpelweg onmogelijk”, legt hij uit. “Dat wil overigens 
niet zeggen dat we niet onderscheidend zijn. Dat zijn we zéker. 

Onze kracht zit ‘m in onze veelzijdigheid. In het feit dat we – los van 
het klantcontact – niet in één onderdeel gespecialiseerd zijn. Maar 
juist breed georiënteerd. We willen onze klanten bij alles wat met 
hun gebouw te maken heeft, kunnen helpen. Of het nu gaat om een 
huis, loods, monumentaal pand of fabriek.” 

Zeg je ‘HAWEE’, dan spreek je de initialen uit van de grondlegger van dit bouwbedrijf. Hans Wolfs registreerde zijn 
onderneming in 1982 bij de Kamer van Koophandel. Hoewel hij zijn bedrijf inmiddels heeft overgedragen, is de zaak 
nog steeds in goede handen met zijn zoons Reinier, Hugo en Maurick aan het roer. HAWEE Bouw en Féju gaan ‘way 
back’ en delen aardig wat overeenkomsten: beide familiebedrijven zijn gevestigd in Udenhout en hebben affiniteit 
met bouwen. HAWEE Bouw met bouwmaterialen, wij met hard- en software. En ook ons DNA vertoont gelijkenissen. 
Het is daarom niet zo vreemd dat we al een lange tijd goed met elkaar samenwerken.  
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Het echtpaar Eric en Karin stond in 2019 aan de wieg van de 
stichting. Karin vertelt over hun beweegredenen: “We vinden het 
heel belangrijk om mensen die het moeilijk hebben in onze sa-
menleving te helpen. Dat kunnen mensen met financiële proble-
men of een beperking zijn. Maar ook personen die eenzaam zijn 
of overbelaste mantelzorgers bieden wij steun. SHO is er voor 
ons allemaal; onze mening is dat iedereen het verdient om deel 
te nemen aan de maatschappij.”
 
Dat smaakte naar meer 
SHO heeft in de eerste vijf jaar al heel wat mensen geholpen. Vooral 
in coronatijd ging het hard, vertelt Eric. “In samenwerking met lo-
kale horecaondernemers hebben we toen echt iets moois neerge-
zet. Restaurants moesten toen dicht en eigenaren zaten met volle 
vriezers. Om die ingrediënten toch goed te benutten, bereidden 58 
meewerkende ondernemers in de horeca tienduizend maaltijden 
en soepen voor kwetsbare mensen. Stuk voor stuk belangeloos.” 
 
Van corona-hulp tot community impact 
In de jaren daarna werd SHO groter, breder en professioneler. 

Karin: “Vanuit die corona-actie is er een flinke beweging op gang 
gekomen. Sinds 2022 hebben we zelfs een eigen locatie, in Haaren. 
Vanuit daar coördineren we de uitgifte van kleding, medische hulp-
middelen zoals rollators. En ook fietsen, menstruatiemiddelen en 
kindercadeautjes voor mensen die in financieel zwaar weer zitten.”
 
Eric vult zijn vrouw aan: “En we organiseren ook activiteiten, want 
daar hebben eenzamere mensen het meeste aan. Zoals O’pkikker 
aan Tafel, waarbij 25 gasten per keer een leuk en geheel verzorgd, 
gezellig ontmoetingsmoment hebben bij een van de deelnemende 
horecalocaties. Maar onze +/- 200 vrijwilligers ondersteunen op 
veel verschillende manieren. Ze doen bijvoorbeeld klusjes, helpen 
om de tuin netjes te houden of doen boodschappen. We vragen 
de mensen die we helpen trouwens ook een soortgelijke tegen-
prestatie in natura te leveren aan een ander. Dat is goed voor hun 
eigenwaarde en voegt betekenis aan hun dag toe.” 
 
“We waren écht overdonderd” 
SHO en Féju kennen elkaar al lange tijd. Karin legt uit hoe dat zo 
is gegroeid. “Ik ken Hélène, de ex-vrouw van Appie (Albert Ja-
kobsen, red.), al vanaf mijn vierde. Toen ik later bij een bakkerij 
werkte, leverde zijn organisatie de eerste computers. Zo is het 
zaadje geplant en we hebben altijd wel contact gehouden. Hij 
waardeert ons werk met SHO heel erg en sponsort ons ieder jaar. 
Toen hij vlak voor het grote feest samen met zijn partner Katinka 
bij ons kwam kijken, was hij zichtbaar onder de indruk.” 
 
Zelfs zó erg, dat hij de genodigden vroeg om geen cadeaus mee 
te nemen, maar iets te doneren aan onze stichting. Dat ‘iets’ 
werd, nadat Féju de opbrengst naar boven afrondde, tienduizend 
euro. “Prachtig”, jubelen Eric en Karin in koor. Eric: “We waren 
écht overdonderd. En weet je wat ook mooi was? Op het feest 
boden twee relaties van Féju aan om ons te helpen. Quaform 
Signing levert belangeloos de bestickering voor ons pand waar 
we over niet al te lange tijd in hopen te trekken. En VPA Projects 
sponsort de vloerbedekking. Geweldig!” 

Féju steunt Sociaal Huis Oisterwijk 
met opbrengst jubileumdonatie
  
Na ons jubileumfeest verlieten álle aanwezigen tevreden het Koning Willem II-stadion. Maar de glimlach op de gezichten van Eric en 
Karin Rentmeester van Sociaal Huis Oisterwijk (hierna: SHO) was misschien nét nog iets breder dan die van de rest. De oprichters 
van dit goede doel gingen naar huis met een cheque van maar liefst tienduizend euro. Een prachtig bedrag waarmee SHO veel 
goeds kan doen!  Oisterwijk staat bekend als welvarende gemeente met een bruisend centrum en veel natuurschoon. Een omge-
ving waar het goed wonen en leven is. Maar dat is slechts een deel van Oisterwijk. Er zijn in en om het dorp ook veel mensen die 
het moeilijk hebben. Voor hen is SHO er.  
  

Wil je meer lezen over SHO of ze aanvullend ondersteunen. Dat kan, graag zelfs! 
Alle hulp is welkom. Neem voor meer informatie contact op met de stichting 
via info@sociaalhuisoisterwijk.nl of bel: 06 517 660 18.

Féju verstuurt periodiek 4 nieuwsbrieven per jaar. Mocht je deze niet willen ontvangen kun je jezelf afmelden via mailing@féju.nl
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In goede harmonie 
Reinier en zijn broers hebben sinds 2019 de 
leiding. Hoe is dat nu eigenlijk, een bedrijf 
runnen met je broers? “Het is een droom, 
maar zeker geen nachtmerrie. Mensen vra-
gen ons of we weleens ruzie hebben. Dat 
hebben we nooit. Natuurlijk voeren we wel 
discussies. Het belangrijkste is dan dat we 

altijd met argumenten komen. Zodat je inhoudelijk in gesprek kunt 
met elkaar. ‘Ons pa en ma’ zeiden altijd dat we geen ruzie moesten 
maken. Daar hebben we ons goed aan gehouden.” 
 
De broeders namen nóg iets over van hun vader: de samenwerking 
met Féju. “Pa werkte samen met een zzp’er, maar die stopte ermee. 
Dan praat ik over tientallen jaren geleden, de tijd van grote compu-
ters en diskettes die altijd kapotgingen. Op een gegeven moment 
liep hij Albert Jakobsen tegen het lijf. Niet veel later was Féju de vas-
te ICT-leverancier. Iets wat vandaag de dag nog steeds het geval is.” 
 
Koffie opdrinken en vertrekken 
De communicatiestijl in de bouw is redelijk direct. Dat gold ook 
voor het contact tussen Hans en Albert, vertelt Reinier lachend. “Ze 
waren het weleens oneens met elkaar. Dan vond pa een bepaalde 
toekomstbestendige investering niet nodig, terwijl Albert daar an-
ders over dacht. ‘Ik drink mijn koffie op en ben weg hier’, mopper-
de hij dan. Uiteindelijk ging pa toch met zijn advies mee. Achteraf 
gezien pakte dat heel goed uit. Ik heb zoiets zelf ook meegemaakt. 
Jaren terug adviseerde Féju een cloudoplossing. Een die ik onno-
dig vond voor een bedrijfke als het onze. Achteraf ben ik blij dat 
ik het advies toch opvolgde. Onze collega’s kunnen nu overal wer-
ken en inloggen met hun laptops. Onmisbaar in deze tijd. En Féju?  

Die zorgt ‘gewoon’ dat het werkt. Dat is belangrijk voor ons, want 
lekker kunnen werken valt of staat met goede ICT.” 
 

Op loopafstand
Féju-accountmanager Erik-Jan van der Meijs noemt het partner-
schap met HAWEE Bouw buitengewoon prettig. “We weten wat we 
aan elkaar hebben en schakelen snel. Dat onze kantoren op twee 
minuten loopafstand van elkaar liggen, helpt zeker mee.” Erik-Jan 
licht de samenwerking toe: “Wij richtten het volledige ICT-land-
schap in. Zoals alle werkplekken, op basis van hybride werken, in 
combinatie met het Microsoft 365-pakket. En begint er een nieuwe 
collega? Dan mogen wij ook díe nieuwe werkplek inrichten. Het mes 
snijdt trouwens ook aan de andere kant: als wij gaan (ver)bouwen 
kloppen we standaard bij HAWEE Bouw aan. Elkaar iets gunnen, dat 
vinden we logisch in een goede relatie.”

Een mooi feestje 
Reinier en zijn broers waren afgelopen mei ook aanwezig op ons 
jubileum. “Het was een mooi feestje”, meldt Reinier. “Dat hologram 
van Albert bij de entree was echt heel origineel. Het is als technisch 
bedrijf heel gaaf om jezelf zo te kunnen presenteren. Het was een 
prachtige dag. Op zulke feestjes eindig je vaak met je eigen clubje 
aan een statafel terwijl het feestvarken druk is. Maar Albert, Anton 
en hun mensen zorgden ervoor dat iedereen het naar de zin had. 
Knap gedaan!”

FÉJU ICT GROEP: WAAR ICT KLOPT

Twintig jaar Féju: 
reden voor een feestje! 
Afgelopen mei bestond Féju twintig jaar. Dat wilden we vieren, gróóts vieren. Met al onze 
relaties, partners en medewerkers. Dankzij het recente kampioenschap was de thuishaven 
van Willem II de laatste tijd sowieso een feestelijke plek. Wij deden daar op donderdag 16 
mei graag nog een schepje bovenop. Het werd een meer dan bijzondere dag. Met een lach, 
een traan én een grootse aankondiging. De hoogste tijd voor een korte terugblik.  
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Een goed 
gesprek 
met A&A
Met het vertrek van Albert en het aantreden van zijn opvolger Anton vonden 
wij het een goed moment voor een Q&A. Zoals je van ons gewend bent, doen 
we dat nét even anders. In deze speciale A&A-editie vragen de heren elkaar 
het colbert van het lijf, via door de Féju’ers ingestuurde vragen. 
Wat gaat Anton als kersverse directeur direct introduceren? 
En welke tradities van Albert blijft hij juist in ere houden? 

Wij hebben het op beeld. Scannen maar! 

“Onze collega’s kunnen nu overal 
werken en inloggen met hun laptops. 
Onmisbaar in deze tijd”

Heb 
een fijne 
zomer! 
Wat je ook doet deze vakantietijd, aan leesvoer geen gebrek. Want 
ook deze nieuwsbrief staat weer vol met relevante informatie en 
het laatste Féju-nieuws. Veel leesplezier en een hele fijne zomer 
gewenst! We houden jou als relatie graag online. Maar we hoeven 
je niet uit te leggen dat het soms ook belangrijk is om offline te 
gaan. En het kantoor tijdelijk te vervangen voor het zwembad, het 
strand of de achtertuin.

Let’s get this party started 
Na maanden van voorbereidingen, was het dan toch echt zover. 
Via het veld betraden de ruim vierhonderd uitgenodigde feest-
gangers de businessruimte van Willem II. Eenmaal binnen heette 
een hologram van Albert iedereen van harte welkom. Je hebt 
tenslotte affiniteit met moderne technologie of niet... De échte 
Albert? Die stond stralend handen te schudden bij de entree.  
 
Dagvoorzitter Michelle La Valette 
trapte het event af. In vogelvlucht 
nam ze alle gasten mee in twee 
decennia Féju. Na deze reis door 
de jaren was het tijd voor wat 
interactie. Met het spel ‘Proost op 
jou’ leerden de aanwezigen elkaar op 
speelse wijze wat beter kennen. Dit, samen met de bubbels 
natuurlijk, zorgde voor een luchtig begin van de festiviteiten. 
  
Wisseling van de wacht 
Waar iedereen dacht uitgeproost te zijn, verrasten Albert en 
Anton de feestgangers met nóg een reden voor een toost. In 
het bijzijn van zakenrelaties, familie en vrienden deelden zij 
dat Albert na twintig jaar aan het roer plaatsmaakt voor Anton. 
De ‘maatjes’ bezegelden de overdracht met het heffen van het 
glas en mooie, rake woorden voor elkaar. Dat was de opmaat 
naar een collectief proostmoment en een stevig applaus. 

  
Feestelijke klanken en gevulde magen 
Met het grote nieuws achter de rug was het tijd voor muziek. De 
DamesDraaienDoor speelden de sterren van de hemel. Op de ach-
tergrond serveerde Bonheur een voortreffelijk diner uit. En tussen 
de gangen door werden ook de photobooths veelvuldig bezocht.
  
Overweldigd en dankbaar 
We denken met een grote glimlach terug aan deze feestdag. “Al 
die relaties die vanuit het hele land zijn gekomen voor ons, voor 
Féju… Dat maakt dat ik me overweldigd en dankbaar voel”, al-
dus Juliette Jakobsen, accountmanager binnen ons bedrijf, na 
afloop. Ook relatie Niels Janse van Restaurant SEC in Oisterwijk 
was vol lof: “Ik ga echt niet naar elk bedrijfsfeest. Maar voor 
Albert kom ik wel, omdat ik het hem zo gun. Heel bijzonder dat 
hij al die mensen op een donderdagmiddag bij elkaar kreeg. 
Het was fantastisch!” 
 
Herbeleef deze dag 
Wát een voorrecht dat we twintig jaar Féju op deze manier en 
met zo’n groot gezelschap mochten vieren! Dank aan iedereen 
die aanwezig was, en ons Féjubileum mede tot een geweldig, 
onvergetelijk succes heeft gemaakt. 
 
De aftermovie, de foto’s en de beelden van 
de photobooth bekijk je via de QR-code 
of féju.nl/20jaar.  

 
 

 
 

 

Een heerlijk samenzijn 
waar genieten, oprechte 
gastvrijheid en een mooi 

netwerk centraal stonden. 
Kortom: 100% Féju. 

Nicky Foesenek
Je bedenkt iets 

met elkaar en werkt er 
vervolgens hard aan. 

Om alles te zien samenko-
men, is ontzettend mooi! 

Stef Brooimans


